

A Member
takes the Oath
and his Seat.

Marcus Child, Esquire, Member for the County of *Stanstead*, having previously taken the Oath according to Law, and subscribed before the Commissioners, the Roll containing the same, took his seat in the House.

Marcus Child, Ecuyer, Membre pour le Comté de *Stanstead*, ayant préalablement prêté le Serment, conformément à la Loi, et souscrit devant les Commissaires le Rôle qui le contient, a pris son siège dans la Chambre.

Un Membre
prête le Serment
et prend son
siège.

Answer to an
Address.

Mr. *Kimber*, accompanied by the other Messengers, reported to the House, that their Address, of Saturday last, to His Excellency the Governor in Chief, praying that he will be pleased to cause the proper Officer to lay before this House, a Copy of the Instructions given to the Medical Board appointed by His Excellency to inspect the Militiamen who were disabled or wounded during the last War with the *United States of America*, had been presented to His Excellency; and that he had been pleased to give the following Answer:

Gentlemen,

I desire you will inform the House of Assembly, in answer to their Address, that the proper Officer shall be directed to lay before the House a Copy of the Instructions given to the head of the the Medical Department of the Army, regarding the Inspection of Militiamen who were disabled or wounded during the late War with the *United States of America*.

A.

Castle of *St. Lewis*,
Quebec, 19th February, 1834.

Answer to an
Address.

Mr. *Bedard*, accompanied by the other Messengers, reported to the House, that their Address, of Saturday last, to His Excellency the Governor in Chief, praying that His Excellency will be pleased to cause to be laid before this House, Copies of all Correspondence that may have taken place between His Majesty's Government and the Ecclesiastics of the Seminary of *St. Sulpice of Montreal*, on the subject of the Estates and Seigniorial Rights held by the said Seminary, together with Copies of the Suits that may have been brought for the said purpose by the Crown Officers in this Province, and especially of the Documents transmitted by His Excellency to the Gentlemen of the said Seminary, touching the aforesaid Estates, had been presented to His Excellency; and that he had been pleased to give the following Answer:

Gentlemen,

I desire you will inform the House of Assembly, in answer to their Address, that I am not aware of any Suits having been brought by the Law Officers of the Crown on the subject of the Estates and Seigniorial Rights held by the Seminary of *St. Sulpice of Montreal*; but if the House will indicate to me any such Suits the proper Officer will be directed to furnish the desired information.

I desire that the House may be further informed in answer to that part of their Address, which prays for the communication of Copies of all Correspondence that may have taken place between His Majesty's Government and the Ecclesiastics of the said Seminary, on the subject of the Estates and Seigniorial Rights held by them, especially of Documents stated in the Address to have been transmitted by me to the Gentlemen of the said Seminary, touching the aforesaid Estates, that I must decline a compliance with the wishes of the House, and that I much regret that I cannot feel justified in making the House acquainted with those Documents, because they furnish indisputable proofs of the liberal and disinterested views of His Majesty's Government, regarding the Seminary of *St. Sulpice*, and of their anxiety to promote the prosperity of the City of *Montreal*.

A.

Castle of *St. Lewis*,
Quebec, 19th February, 1834.

Ordered,

M. *Kimber*, accompagné des autres Messagers, a fait rapport à la Chambre, que son Adresse de Samedi dernier, à Son Excellence le Gouverneur en Chef, le priant de vouloir bien faire mettre devant cette Chambre, par l'Officier à qui il appartient, Copie des Instructions données au Bureau des Médecins, nommé par Son Excellence, pour examiner les Miliciens blessés ou estropiés au service de Sa Majesté, durant la dernière Guerre avec les *Etats-Unis d'Amérique*, avait été présentée à Son Excellence, et qu'il lui avait plu de donner la Réponse suivante:

Messieurs,

Je désire que vous informiez la Chambre d'Assemblée, en réponse à son Adresse, qu'il sera ordonné à l'Officier à qu'il appartient, de mettre devant la Chambre, Copie des Instructions données au Chef du Département Médical de l'Armée, touchant l'Inspection des Miliciens blessés ou estropiés durant la dernière Guerre avec les *Etats-Unis d'Amérique*.

A

Château *St. Louis*,
Québec, 19 Février 1834.

M. *Bedard*, accompagné des autres Messagers, a fait rapport à la Chambre, que son Adresse de Samedi dernier, à Son Excellence le Gouverneur-en-Chef, priant Son Excellence de vouloir bien faire mettre devant cette Chambre, Copies de toutes Correspondances qui peuvent avoir eu lieu entre le Gouvernement de Sa Majesté et les Ecclésiastiques du Séminaire de *St. Sulpice de Montréal*, au sujet des Biens et Droits Seigneuriaux possédés par le dit Séminaire; ainsi que des procédés qui peuvent avoir été faits pour le même objet, par les Officiers de la Couronne en cette Province, et notamment des Communications transmises par Son Excellence aux Messieurs du dit Séminaire, relativement aux dits Biens, avait été présentée à Son Excellence, et qu'il lui avait plu de donner la Réponse suivante.

Messieurs,

Je désire que vous informiez la Chambre d'Assemblée, en réponse à son Adresse, que je n'ai pas connaissance qu'aucune poursuite ait été intentée par les Officiers en loi de la Couronne, au sujet des Biens et des Droits Seigneuriaux que possède le Séminaire de *St. Sulpice de Montréal*; mais si la Chambre veut désigner aucune telle poursuite, il sera ordonné à l'Officier à qui il appartient, de communiquer l'information désirée.

Je désire que la Chambre soit aussi informée, en réponse à cette partie de son Adresse, qui demande communication de Copies de toutes les Correspondances qui peuvent avoir eu lieu entre le Gouvernement de Sa Majesté et les Ecclésiastiques du dit Séminaire, au sujet des Biens et des Droits Seigneuriaux qu'ils possèdent, et spécialement des Documents que l'Adresse mentionne avoir été transmis par moi aux Messieurs du dit Séminaire, touchant les dits Biens, que je dois refuser de me rendre aux desirs de l'Assemblée, et que je regrette beaucoup de ne pas me croire justifiable à communiquer à la Chambre ces Documents, parce qu'ils contiennent des preuves irrécusables des vues libérales et désintéressées du Gouvernement de Sa Majesté, relativement au Séminaire de *St. Sulpice*, et de sa sollicitude à promouvoir la prospérité de la ville de *Montréal*.

A.

Château *St. Louis*,
Québec, 19 Février, 1834.

Ordonné,

Réponse à une
Adresse.

Réponse à une
Adresse.